
TAURAGĖS REGIONO PLĖTROS TARYBA 

 

KOLEGIJOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2024 m. balandžio 9 d. Nr. TP-4 

Tauragė 

 

 

Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos (toliau – Kolegija) posėdis įvyko nuotoliniu būdu 

per Microsoft Teams platformą. 

Posėdžio data – 2024 m. balandžio 8 d.  

Posėdžio pradžia – 15 val. 

Posėdžio pirmininkas: Skirmantas Mockevčius, Kolegijos pirmininkas.  

Posėdžio sekretorė – Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos vyr. specialistė. 

Posėdyje dalyvavo šie Kolegijos nariai: 

1. Tadas Bartkus, Šilalės rajono savivaldybės meras; 

2. Vidas Bičkus, Tauragės rajono savivaldybės tarybos narys; 

3. Egidijus Gečas, Šilalės rajono savivaldybės tarybos narys; 

4. Donatas Jackis, Jurbarko rajono savivaldybės tarybos narys; 

5. Gražina Jankauskienė, Pagėgių savivaldybės tarybos narė; 

6. Vidmantas Juzėnas, Jurbarko rajono savivaldybės tarybos narys; 

7. Dovydas Kaminskas, Tauragės rajono savivaldybės meras; 

8. Sigitas Mičiulis, Tauragės rajono savivaldybės tarybos narys; 

9. Skirmantas Mockevičius, Jurbarko rajono savivaldybės meras; 

10. Raimundas Vaitiekus, Šilalės rajono savivaldybės tarybos narys. 

Posėdyje nedalyvavo Vaidas Bendaravičius, Pagėgių savivaldybės meras (dėl ligos). 

Kvorumas yra – posėdyje dalyvauja 10 iš 11 Kolegijos narių.  

Posėdyje dalyvavo kiti asmenys: 

Tauragės regiono plėtros tarybos (toliau – Taryba) administracijos atstovai: 

1. Jurgita Choromanskytė, Tauragės regiono plėtros tarybos administracijos direktorė; 

2. Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos vyr. specialistė. 

Kolegijos partnerių grupės nariai: 

3. Rimantas Dapkus, Lietuvos pramoninkų konfederacijos atstovas; 

4. Rūta Misevičienė, Lietuvos Respublikos žemės ūkio rūmų atstovė; 

Kviestieji asmenys: 

5. Jurgita Petraitienė, Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų aptarnavimo departamento 

direktorė; 
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6. Kristina Majienė, UAB Tauragės regiono Atliekų tvarkymo centro atliekų tvarkymo 

skyriaus vyr. specialistė. 

Kolegijos posėdžio dokumentai ir nuotolinio prisijungimo nuoroda Kolegijos, Kolegijos 

Partnerių grupės nariams išsiųsti 2024-03-27 raštu Nr. S-28. 

 

Kolegijos pirmininkas Skirmantas Mockevičius supažindino Kolegijos narius su parengta 

posėdžio darbotvarke. Pasiūlymų dėl darbotvarkės nebuvo.  

Posėdžio darbotvarkei pritarta bendru Kolegijos narių sutarimu. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. 2024 m. Tauragės regione planuojamos įgyvendinti aktyvios darbo rinkos politikos 

priemonės. 

2. Perėjimo nuo institucinės globos prie šeimoje ir bendruomenėje teikiamų paslaugų 

Tauragės regiono žemėlapio tvirtinimas. 

3. 2022–2030 m. regiono plėtros plano keitimas. 

4. Tauragės regiono plėtros tarybos 2023 m. metinių ataskaitų rinkinio vertinimas. 

5. Dėl AB Vilkyškių pieninė regioninės svarbos projekto. 

6. Informacija apie regioniniuose atliekų tvarkymo planuose, valstybiniame atliekų 

tvarkymo plane ir kituose teisės aktuose nustatytų reikalavimų ir užduočių vykdymą atliekų 

tvarkymo srityje. 

7. Kiti klausimai.  Dėl kito kolegijos posėdžio datos. 

 

1. SVARSTYTA. 2024 m. Tauragės regione planuojamos įgyvendinti aktyvios darbo 

rinkos politikos priemonės. 

Pranešėja Jurgita Petraitienė pateikė informaciją apie Tauragės regiono darbo rinkos situaciją, 

planuojamas aktyvios darbo rinkos politikos priemones, joms planuojamą paramą, tikslines grupes, 

darbo rinkos situacijos prognozes. 

Klausimą pranešėjai pateikė Skirmantas Mockevičius. 

 

2. SVARSTYTA. Perėjimo nuo institucinės globos prie šeimoje ir bendruomenėje teikiamų 

paslaugų Tauragės regiono žemėlapio tvirtinimas. 

Pranešėja Jurgita Choromanskytė supažindino su sprendimo projekto aiškinamajame rašte 

pateikta informacija. 
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Klausimų pranešėjai nebuvo. 

Skirmantas Mockevičius supažindino su parengtu sprendimo projektu, pasiūlė pritarti. 

Sprendimui pritarta bendru kolegijos narių sutarimu. 

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 

3. SVARSTYTA. 2022–2030 m. regiono plėtros plano keitimas. 

Pranešėja Jurgita Choromanskytė supažindino su sprendimo projekto aiškinamajame rašte 

pateikta informacija, taip pat su Partnerių grupės išvada dėl parengto 2022–2030 m. regiono plėtros 

plano keitimo projekto (Partnerių grupės 2024-04-04 posėdžio protokolas Nr. PGP-2). 

Klausimus pranešėjai pateikė: Sigitas Mičiulis, Vidmantas Juzėnas. 

Rimantas Dapkus, pasisakė dėl Partnerių grupės pasiūlymo netvirtinti Oro monitoringo 

pažangos priemonės, nes tokie projektai turėtų būti finansuojami ne regioninio planavimo būdu, o 

nacionaliniu lygmeniu, taip pat, kad sukurta infrastruktūra turėtų būti išlaikoma valstybės lėšomis. 

Skirmantas Mockevičius pakomentavo, kad Partnerių grupės argumentai yra suprantami ir 

buvo išsakyti LR Seimo Valstybės valdymo ir savivaldybių komitete, tačiau galimybės finansuoti 

valstybės biudžeto lėšomis šių priemonių nėra galimybės, todėl savivaldybės, matydamos aplinkos 

oro monitoringo būtinybę nusprendė įtraukti šias priemones į regiono plėtros planą.  

Daugiau klausimų pranešėjai nebuvo. 

Skirmantas Mockevičius supažindino su parengtu sprendimo projektu, pasiūlė pritarti. 

Sprendimui pritarta bendru kolegijos narių sutarimu. 

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 

4. SVARSTYTA. Tauragės regiono plėtros tarybos 2023 m. metinių ataskaitų rinkinio 

vertinimas. 

Pranešėja Asta Levickaitė supažindino narius su parengtu Tauragės regiono plėtros tarybos 

2023 metų veiklos ir finansinių ataskaitų rinkinio projektu bei sprendimo projekto aiškinamajame 

rašte pateikta informacija. 

Klausimų pranešėjai nebuvo. 

Skirmantas Mockevičius supažindino su parengtu sprendimo projektu, pasiūlė pritarti. 

Sprendimui pritarta bendru kolegijos narių sutarimu. 

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 

5. SVARSTYTA. Dėl AB Vilkyškių pieninė regioninės svarbos projekto. 
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Pranešėja Asta Levickaitė informavo apie iš AB „Vilkyškių pieninė“ gautą informaciją apie 

bendrovės regioninės svarbos projekto įgyvendinimo eigą, tai yra apie tai, kad projektas nėra pradėtas 

įgyvendinti, tačiau bendrovė neatsisako plano statyti pieno produktų perdirbimo gamyklos ir išlaikyti 

regioninės svarbos projektui keliamus kriterijus. Informavo, kad per 2023 metus nepavyko suderinti 

bendrovės vadovo dalyvavimo Kolegijos posėdyje, atkreipė dėmesį, kad projektas yra įtrauktas į 

2014–2020 metų Tauragės regiono plėtros planą ir metinėje šio plano įgyvendinimo ataskaitoje reikia 

pateikti informaciją apie projekto įgyvendinimo eigą, taip pat apie tai, kad bendrovės žemės nuomos 

sutartis gamyklos statybai yra sudaryta 2019 metais 5 metų laikotarpiui, ir ši sutartis baigiasi šiais 

metais; prašė Tauragės rajono savivaldybės, kuri teikė pasiūlymą dėl projekto pripažinimo regioninės 

svarbos projektu, mero susisiekti su AB Vilkyškių pieninė vadovu ir išsiaiškinti apie bendrovės 

planus ir galimybes įgyvendinti regioninės svarbos projektu pripažintą gamyklos statybos projektą. 

Pranešėja įsipareigojo išsiaiškinti su Vidaus reikalų ministerija procedūrinius klausimus, liečiančius 

projekto atitiktį regioninės svarbos projektus reglamentuojantiems teisės aktams ir informuoti 

Kolegiją.  

 

6. SVARSTYTA. Informacija apie regioniniuose atliekų tvarkymo planuose, 

valstybiniame atliekų tvarkymo plane ir kituose teisės aktuose nustatytų reikalavimų ir užduočių 

vykdymą atliekų tvarkymo srityje. 

Kristina Majienė pateikė informaciją apie atliekų surinkimo ir tvarkymo situaciją regione 

2023 metais, turimas infrastruktūros bei planuojamas plėtros priemones.  

Klausimų pranešėjai nebuvo. 

 

7. SVARSTYTA. Kiti klausimai. Dėl kito kolegijos posėdžio datos. 

Jurgita Choromanskytė informavo apie rengiamą regiono plėtros plano pakeitimo projektą, 

kuriam reikėtų organizuoti Kolegijos posėdį dar balandžio mėnesį. Skirmantas Mockevičius pasiūlė, 

jei reikia, organizuoti posėdį rašytinės procedūros būdu. Kolegijos nariai bendru sutarimu pritarė, kad 

kitas Kolegijos posėdis būtų organizuojamas rašytinės procedūros būdu. 

16.40 val. Skirmantas Mockevičius paskelbė posėdį baigtu. 

 

 

Kolegijos pirmininkas  Skirmantas Mockevičius 

 

 

 

Posėdžio sekretorė Asta Levickaitė 


